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Desmenteixen la presidenta de la CNE

En la seva estada a Girona el passat 29 de maig, la presidenta de la Comissió Nacional de l'Energia
(CNE), Maite Costa, va esgrimir com a argument per justificar les seves reticències tècniques al
soterrament de la MAT el fet que no existien precedents d'un soterrament tan llarg. Segons l'Ammat,
en canvi, sí que hi ha un precedent, com a mínim: una línia de 177 km a Austràlia, que es va posar
en servei fa sis anys. «Els nostres assessors ens asseguren que tècnicament és possible, el que passa
és que no ho volen fer per no establir un precedent per a la resta de l'Estat», van assenyalar. Quant a
l'elevat cost econòmic, també ho rebutgen. Segons els alcaldes de l'Ammat, soterrar la MAT entre
Sentmenat i Baixàs seria més barat del que costava la canonada per dur aigua de l'Ebre a Barcelona.


